

SIGN UP NOW Logit Logit Statems Couloms & Tuells
Join KEAP 2.0, the Expert Consultation Group by Klang Chinese Chamber of Commerce & Industry (KCCCI), and Elevate Your Business    Dear Business Leaders, Are you eager to enhance your business competitiveness?
We are thrilled to announce the launch of KEAP 2.0, the renowned Expert Consultation Group by KCCCI. We are committed to providing   A YEAR-LONG EXPERT CONSULTATION SERVICE to our esteemed members, helping you Overcome Challenges, Upgrade, Optimize, & Transform your Businesses, while Attaining High-Quality Development!
KEAP 2.0 brings together a team of experts from Diverse Fields, specializing in:
1. Human Resources
2. Legal Affairs
3. Taxation
4. Loans and Financing
5. Customs and Tariffs
6. Local Government
7. Foreign Workers
8. Government Subsidies
9. ESG

As a KEAP 2.0 member, you will benefit from:

1 ☐ Personalized Consultation

2 🗆 Comprehensive Business Upgrades

3 □Stay Informed on Policies and Regulations
4 □Expand Your Business Network
Sign Up Now: <a href="https://forms.gle/5qYc5PFginzX7VvP8">https://forms.gle/5qYc5PFginzX7VvP8</a>
For further inquiries or more information, please feel free to contact our Chamber's Secretariat. We are here to assist you.
LET'S EMBARK ON THIS JOURNEY TOGETHER PROPELLING YOUR BUSINESS TOWARDS RESOUNDING SUCCESS!
您期望提升商业竞争力吗?
现在, 巴生中总再次推出备受期待的 巴生中总专家咨询组KEAP 2.0 ,为本会会员商家提供 1 下整年 的专家咨询服务, 助您 纾困解难, 升级优化, 转型发展, 实现高质量的商业腾飞!
KEAP 2.0 汇聚了9 □个专业领域的专家顾问团队,他们将在人力资源、法律事务、税务、贷款与融资、海关 关税、地方政府、外劳、政府补贴、ESG等领域 为您提供全方位的专业指导,帮助您在激烈的商业环境中脱颖而出。

	作为KEAP 2.0的会员, 您将享受以下独特的价值:
	1 □个性化咨询服务
	2□全面助力商业升级
	3 □深入了解政策与法规
	4□拓展商业网络
	现在是时候加入巴生中总专家咨询组KEAP2.0,让我们的专家顾问团队助您商业腾飞
ļ	请点击链接立即报名: https://forms.gle/5qYc5PFginzX7VvP8
	如需了解更多详情或有任何疑问,请联系我们的商会秘书处,我们将竭诚为您解答。
	让我们携手共进, 助您迈向商业成功的新高度!